

Årsmöte Svenska backhoppar veteraner, Taivalkoski-Finland, 23/3 2015

Deltagare: Gunnar Tegvald, Pietro Nilsson, Åke Saloniemi, Lennart Theander, Henrik Källberg

1. Pietro öppnar mötet
 2. Pietro valdes till mötets ordförande och Henrik till sekreterare
 3. Åke och Lennart valdes till justerade av protokollet
 4. Föregående protokoll går igenom. Ett fel i protokollet är att avgiften skall vara 350kr och inte 300 som det står i protokollet
 5. Kassörens redovisning. 3714 kr finns i kassan per dags datum
 6. Revisions berättelsen finns inte med på mötet. Denna tas på extramöte vid sommar grande prix (GP) i Örnköldsvik
 7. Styrelsen kan inte beviljas ansvarsfrihet för 2014 på detta möte. Efter att revisor sett över uppgifterna och om revisorn anser att styrelsen skall anses ansvarsbefriade, skall detta ske i samma stund
 8. Val av styrelse
 - Pietro Nilsson väljs till ordförande på ett år
 - Marcus Durheimer väljs till vice ordförande på ett år
 - Henrik Källberg väljs till sekreterare på ett år
 - Dick Walldin väljs till kassör på två år
 - Harald Liljedal väljs till revisor på två år
 9. Årsavgiften beslutades till 350 kr, oförändrat
- 10 Övriga frågor
- Örnköldsvik arrangerar sommar GP, 7-13 september 2015, i samarbete med Sveriges veteraner. Programmet kommer att presenteras för IMC under detta GP av Pietro. Pietro kommer att ha en träff med Örnköldsvik i sommar för att stötta dem i hur GP brukar se ut, vad som behövs mm.
 - Mötet diskuterade om det är lämpligt att ha öltält på våra arrangemang. Det finns åsikter om detta under mötet hur alkohol och idrott hör samman.
 - Pietro kommer att föreslå att vi har ett träningsläger i Örnköldsvik 11-14/6 2015. Detta kommer som en inbjudan sedan. Även att vi försöker träffas i augusti inför GP i september.
 - Vi är i dagsläget 10st betalande medlemmar
 - Vi har en målsättning att Sverige ska representeras av minst 20 st hoppare under GP i Örnköldsvik
 - Boende för oss svenskar är bokad i övik Park hotell. Mötet godkänner denna bokning
 - Pietro och Henrik kommer att ta kontakt med Sandro Pertile om Italien skulle kunna arrangera GP. Sandro ska tillfrågas vilka vi skulle kunna kontakta i Italien.
 - Förslag på mötet att IMC borde skaffa en sponsor. Summan skulle gå till de orter/föreningar som ska arrangera. Detta bör framföras som ett förslag på IMC möte under detta GP.
 - Marcus har haft ett förslag att vi ska lägga ner föreningen och bara åka på tävlingar som "ett gäng kompisar". Frågan förstås inte av mötet och bordläggs till nästa möte eller om Marcus vill ta upp detta igen.
 - Föreningen har ny hoppande medlem som hälsas välkommen: Henrik Källberg
 - Föreningen är ense om att vi ska jobba för att IMC ska fortsätta som organisation och jobba vidare in i framtiden. Att vi kommer att fortsätta träffas över världen och hoppa och ha roligt tillsammans i en trevlig gemenskap.
 - Föreningen ser idagsläget inte någon anledning eller behov att uppdatera vår klädsel.
 - Eventuellt borde vi ta fram en t-shirt till GP i Örnköldsvik. Även annan typ av merchandise att erbjuda för alla.

11. Mötet avslutas